
Protokoll fört vid årsmöte för ABC Klubben 1994-03-26

§1 Mötet öppnades av 1993 års ordförande Bo Kullmar.

§2 Till mötesordförande valdes Sven Wickberg.

§3 Till mötessekreterare valdes Jan Smith.

§4 Till justeringsmän och tillika rösträknare valdes Bo Kullmar och Claes Schibler

§5 Årsmötet ansågs vara kallat i godkänd ordning.

§6 Dagordningen fastställdes utan ändringar.

§7 Verksamhetsberättelsen gicks igenom. Det noterades att det kan behövas en matrikel 
som bara blev halvfärdig under 1993. Dessutom gjordes en justering av dateringen till 
att vara 1994-03-21 istället för 1993-03-21.

§8 Balansräkningen faställdes utan kommentar.

§9 Förlusten från 1993 beslöts läggas till läggas till klubbens behållning.

§10 Revisionsberättelsen föredrogs av Lars Gattberg.

§11 Årsmötet beslutade att ge 1993 års styrelse ansvarsfrihet och ville särskilt tacka 
styrelsen för allt arbete som den har lagt ner för klubben.

§12 Till ordförande för 1994 omvaldes Bo Kullmar enhälligt.

§13 Till vice ordförande valdes Lars Strömberg (nyval).

§14 Till ledmöter valdes:

Conny Westh omval
Jan Smith omval
Ulf Sjöstrand omval
Kjell Brealt omval
Matrin Lundberg omval
Henry Gessau nyval (tidigare suppleant)



§15 Till suppleanter valdes:

Tom Sjöberg nyval (tidigare ledamot)
Carl Kövamees omval
Mats Lillnor omval

§16 Till revisorer och revisorssuppleant valdes:

Lars Gattberg KPMG Bohlins AB omval
Marianne Forsman omval
Kjell Järbin         suppleant omval

§17 Till valberedning valdes:

Bengt Almén         sammankallande omval
Joe Jonsson omval
Bengt Sandgren omval

§18 Budgeten fastställdes efter föredragning av Jan Smithoch medlemsavgiften för 1994 
fastställdes till 225kronor för seniorer och 150kronor för juniorer.

§19 Ramen för medlemsavgift för 1995 fastställdes efter viss diskussion till 300:- för både 
seniorer och juniorer. Årsmötet bad styrelsen att diskutera den kommande 
medlemsavgiften i MSG innan den fastställs.

§20 Inga ärenden fanns från styrelsen.

§21 Motion från Bengt Almén: Bengt Almén tog tillbaka innehållet i motionen som har 
att göra med val av funktionärer till monitorgrupp varefter årsmötet beslutade att bifalla
motionen.

Motion från ABC-Öst: Efter viss diskussion beslutade årsmötet att inte bifalla 
motionen men att ge styrelsen en fortsatt uppgift att revidera stadgarna i sin helhet. Det
noterades att fullmakter eventuellt inte är så bra för en ideell förening. Dessutom 
noterades det att representanter för lokalföreningarna redan idag har möjlghet att 
närvara på ABC Klubben:s styrelsemöten.



§22 Övriga frågor: Det togs upp att vi borde snabba upp administrationen vid amälningen 
av nya medlemmar. Harry Silvenpä ville ha igenom beslut om att 1994:års styrelse 
skulle undersöka detta och redovisa detta till nästa årsmöte men detta röstades ner med
7 röster för ch 14 emot förslaget.

§23 Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Jan Smith
Mötessekreterare

Justeras:

Sven Wickberg
Mötesordförande

Bo Kullmar Claes Schibler


